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شــب گذشــته در حالی برنامه تلویزیونی نود آغاز شد که ســاعاتی قبل از آن، 
مصاحبــه تندی از کارلوس کیروش علیه حســین آبانگاه، دبیر ســابق کمیته 
اخــاق فدراســیون فوتبال منتشــر شــده بــود؛ مصاحبه ای کم ســابقه که 
اگــر بگوییــم مشــابه آن را در فوتبال عجیــب و غریبمان هــم کمتر می توان 
یافت، ســخنی به اغراق نگفته ایم. همین موضوع دســتمایه  ای شــد تا عادل 
فردوســی پور به این موضوع بپردازد و بار دیگر پربیننده ترین برنامه تلویزیونی 
 کشــورمان میزبــان جنجالی باشــد که بــه نظر نمی رســد به ایــن زودی ها 

خاتمه بیابد.
کارلوس کی روش که برای دیدن دیدار پرسپولیس و ملوان به استادیوم آزادی 
رفته بود، در بین دو نیمه درباره اظهارات دبیرســابق کمیته اخاق گفته بود: 
این شخص امروز اتهامات جدی به شخص بنده و به شخصیت من وارد کرده 
اســت. در درجه اول امروز بار دیگر می خواهم تاکید کنم این آقا بار دیگر ثابت 
کرده شخصیت واهی دارد. اگر ایشان واقعا شخصیت مذهبی داشتند نباید در 
ایام سوگواری امام حســین  این حرفها را می زدند. در درجه دوم وظیفه ایشان 
ایــن بود کــه اگر بنده گناهــکارم بیایند گناه من را ثابت کننــد نه این که وقتی 
اســتعفا دادند از کمیته اخاق این صحبت ها را بیان کنند. ایشــان خودشان 
را پشــت رســانه ها پنهان کرده اند و با پنهان کردن خود پشت رسانه ها به من 
توهیــن کردند و این توهین ها را ادامه دادند و ثابت کردند که شــجاعت اینکه 
بخواهنــد این اتهامات را ثابت کنند ندارنــد و فقط مانند یک طوطی می توانند 

صحبت های خود را تکرار کنند.
ســرمربی پرتغالی تیم ملی فوتبال در ادامه افزود: ما فهمیدیم که این صحبت 
هــا را کس دیگری به ایشــان یاد مــی دهد که و به صورت هماهنگ شــده از 
ذهنیتی پشــت پرده اتفاق می افتد. ولی من احترام می گذارم به ایام عزاداری 
امام حســین )ع( و پس از اینکه این ایام به پایان رســید باز می گردم و ثابت می 
کنم چه کسانی این صحبت  ها را بیان کردند من نه تنها از ایشان و فیفا ترسی 

ندارم و تنها کسی که از آن می ترسم خدا هست.
بــا این مقدمــه، زمانی که آبانگاه روی خط تلفنی برنامه آمد تا پاســخ اظهارات 
اخیر کی روش را بدهد، گفت: دلیل اینکه اعضای کمیته اخاق استعفا دادیم 
این بود که رأی مهرداد خانبان وتو شد و اجرایی نشد؛ بنابراین استقال کمیته 

اخاق زیر سوال رفت.
وی درباره پرونده کی روش هم گفت: این پرونده از سوی حراست وزارت ورزش 
و فدراسیون به ما ارجاع شد و ما هم رسیدگی کردیم. در قرارداد کی روش آمده 
اســت فدراسیون با هر اسپانسری قرارداد بســت، سرمربی تیم ملی باید از آن 
پیروی کند و لباس آن شرکت را بپوشد. ما در این پرونده تحقیقات گسترده ای 
انجام دادیم و از آقای جعفری که نماینده آل اشــپرت اســت نیز سوال کردیم. 

جعفری به ما گفت کی روش به زور از ما پول گرفته است.
پــس از این صحبت ها، کارلوس کی روش روی خط تلفنی برنامه آمد و گفت: 
من خیلی شفاف درباره این مسایل صحبت کرده ام. این آقا به نمایندگی از فردی 
که پشــت پرده این داستان هست صحبت می کند و او حتی نمی داند دقیقاً در 
رابطه با چه کســی صحبت می کند و اطاعی نــدارد. من کاماً آزادم تا لباس 
هر اسپانســری را که می خواهم به تن کنم و حق تصویر من به طور انحصاری 

متعلق به هیچ کس نیست.
ســرمربی تیم ملــی فوتبال ایران تاکیــد کرد: رئیس من، فدراســیون فوتبال 

اســت و من تحت اشتغال فدراسیون فوتبال هستم و تمام این اتفاقات از قبل 
با فدراسیون هماهنگ شده بود و با اطاع کامل فدراسیون انجام شده است. 
در آینده ای نزدیک، شفاف ســازی بیشــتری انجام می دهم؛ بسیار مشهود و 
واضح اســت که دبیر ســابق کمیته اخاق از طرف چه کسی صحبت هایی را 
که قباً گفته اند و امشــب هم گفته شده اســت، مطرح می کند. آن شخص، 
همان کســی است که پرونده را به کمیته اخاق ارجاع داده و بطور مثال برای 
مارکار آقاجانیان هم پرونده درســت کرده اســت و پرونده مهرداد خانبان را هم 

به کمیته اخاق داده است.
کی روش در پاسخ به این سوال فردوسی پور که "آیا آن شخص در کمیته بازاریابی 
فدراسیون فعالیت می کند؟" گفت: دکتر اسدی پرونده خانبان و آقاجانیان را به 
کمیته اخاق ارجاع داده اســت. بدین ترتیب پای یکی از مسئولان فدراسیون 
فوتبال هم به این مناقشه باز شد تا بتوان حدس زد که ابعاد این مناقشه وسعت 

خواهد یافت و همین گونه هم شد.
علیرضا اســدی که به صراحت توسط کی روش متهم شــده بود، دقایقی پس 
از پایــان برنامــه نود به این موضوع واکنش نشــان داد و گفــت: در برنامه نود 
صحبتهایی در مورد اینجانب مطرح شد که علیرغم خویشتن داری نیاز به پاسخ 
گویــی دارد. این که به صورت یک طرفه در یک جا حضور یابید و علیه دیگران 
صحبت کنید قطعا باعث رضایت همه و شــخص شما خواهد شد ولی زمانیکه 

به صورت دو طرفه و حضوری در یک مناظره مسایل برطرف شود 
دیگر هیــچ کس این اجازه را ندارد که به تنهایی به 

قاضی برود و راضی برگردد.
دبیرکل فدراســیون در ادامه افزود: با 

توجــه به تمام مطالب عنوان شــده و 
اینکه پیش از این هم بارها گفته ام و در 
عمل هم نشان داده ام که برای منافع 

ملی کشــورم ســکوت کرده و بسیاری 
از مطالب را بیــان نکرده ام، اما 

زمانی که موضوع 
شــخصی شود 

افراد  و برخی 
اطاع  بدون 

صحبــت 
کنند، مجبور به 

پاسخگویی هستم. 
از شب گذشته تاکنون 

بســیاری از رسانه ها از من 
درخواست مصاحبه داشته اند 

و برای اینکه من هــم به تنهایی به 
قاضی بزرگ که افــکار عموم مردم عزیز 

کشــورم است، نرفته باشم از ســرمربی تیم ملی 
دعوت می کنم در همــان برنامه تلویزیونی که درباره 

من صحبت کرده حضور یابد تا بتوانم به صورت رو در رو و 
بدون واسطه و هیچ مشــکلی با وی صحبت کنم و مطالب 

مختلف را که در مدت حضورم در فدراســیون در مورد من مطرح شده را بطور 
گاهی مردم عزیز برسانم. مشروح به آ

وی در پایــان گفت: از برنامه نود هم می خواهم همانطور که این امکان بوجود 
می آید که افراد در این برنامه بیایند و صحبت کنند، امیدوارم رسم امانت داری 
در نظر گرفته شــود تا حقوق افراد ضایع نشــده و در هفته آینده نیز این امکان 
بوجود بیاید تا در این مورد به صورت مفصل صحبت و همه زوایا و موارد مختلف 

مورد بحث و بررسی قرار بگیرد.
البتــه واکنش ســرمربی تیم ملی به این مناظره کمــی عجیب بود چراکه وی 
ترجیح داد با صدور بیانیه ای در این باره اظهار نظر کند. بیانیه ای در ســه بند 

و به شرح زیر:
1- به عنوان ســرمربی تیم ملی همیشــه باعث افتخار و سربلندی ام بوده که 
بتوانم در مناظره های عمومی )بازیها( در مقابل حریفان شــریفی که تیمهایی 
مانند کره جنوبی، آرژانتین، عراق، نیجریه، شــیلی، سوئد، ژاپن و امارات بوده 

اند، حاضر باشم.
گاه هستند به عنوان سرمربی تیم ملی نباید در شرایطی  2- همانطور که همه آ
قرار گیرم که در این گونه مناظره های عمومی )بازیها( در رســانه ها با دبیرکل 
فدراســیون فوتبال حضور داشته باشــم. این عمل اخاقی نیست و همینطور 

جزیی از وظایف و تعهدات بنده به شمار نمی آید.
3- البته کاما آماده هســتم و باعث افتخار بنده خواهند بود که 
طبق دستور رییس فدراسیون فوتبال و در حضور اعضای 
هیات رییســه، رو در روی دبیرکل، این مناظره 
)بازی( را در مکان مناســب انجام 

دهم.

خبر آخر

چهره روزاینستوگرافی

کریستیانو رونالدو به اولین 
سفیر جنبش اهدای خون 
کمپانی دارویی ابوت تبدیل 
شد. این کمپین برای تشویق 
جوانان به اهدای خون با 
حمایت کمپانی ابوت ایجاد 
شده و مرد سال فوتبال جهان 
که بطور معمول عادت به 
اهدای خون دارد، به اولین 
سفیر این جنبش تبدیل شد.

تیتر دو

امیدواریم معجزه لندن را 
در ریو تکرار کنیم

محمد بنا در حاشــیه بازدید کیومرث هاشمی رئیس 
کمیته ملی المپیک از اردوی تیم ملی کشتی فرنگی، 
گفت: با تمــام وجود برای موفقیــت در المپیک ریو 
می جنگیم و در ایــن مدت باقیمانده تاش می کنیم 
بچه ها هم یکدل و هم قسم شده  اند تا شرایط ویژه ای 
را برای موفقیت در المپیک داشته باشیم و امیدواریم 
اگر اتفاق خاصی رخ ندهد معجزه لندن را در ریو تکرار 
کنیم؛ قول می دهم حداکثر تاشمان را انجام دهیم. 
وی ادامه داد: خوشبختانه شرایط اردویی خوب است 
و بدون هیچ تملق و چاپلوسی این موضوع را مطرح می 
کنم فقط کمی در مورد میله های وزنه و وزنه ها مشکل 
داشتیم که این موضوع را با هاشمی مطرح کردیم. باید 
اول به فکر کسب سهمیه در اوزان باقیمانده باشیم و 
بعد از آن که خیالمان راحت شــد با تمرکز بیشتری به 

کسب مدال در المپیک ریو فکر کنیم.
ســرمربی تیم ملی کشــتی فرنگــی درباره شــرایط 
فرنگی کاران گفت: هنوز با وجود اینکه بسیاری از این 
کشتی گیران شاگردان من بودند به شناخت کاملی از 
توانایی شان نرسیده ام و حداقل به یکی، دو ماه زمان 
نیــاز دارم تا بتوانم در این زمینه اظهارنظر قطعی کنم 
اما با توجه به شــرایطی که از قاسم رضایی می بینم با 
اطمینــان می توانم بگویم که اگر اتفاق خاصی نیفتد 
و قاســم همین روند را ادامه دهد یکی از شانس های 
اصلی مدال طای ایران در المپیک است. بنا درباره 
حضور مسئولان ورزش در خانه کشتی نیز گفت: خدا 
را شکر در این مدت توجهات خوب شده است. از معاون 
وزارت ورزش و مســئولان کمیته ملی المپیک و وزیر 
ورزش تشــکر می کنم که خیلی زود به زود به کشــتی 
ســر می زند. امیدوارم تمام اینهــا در مجموع به تکرار 
افتخارات کشتی فرنگی در المپیک لندن منجر شود.

ماندن یا رفتن کواچ به آینده 
موکول شد

نشســت خبری امروز فدراســیون والیبال در حالی 
برگزار شــد که تصور می شد وضعیت ماندن یا رفتن 
اســلوبودان کواچ مشخص شــود اما در این جلسه 
اعام شــد که تصمیم گیری در این رابطه به جلسه 
بعدی موکول شده اســت. گفتنی است پس از نتایج 
ضعیــف تیم ملی والیبال در جــام جهانی، انتقادات 
زیادی نســبت به عملکــرد مربی تیم ملــی والیبال 
به وجود آمده و آن گونه که رئیس فدراســیون گفته 
بود، شــروطی برای ادامه همکاری با وی گذاشــته 

شده است.

شایعات جدایی مسی 
شرم آور  است

جوزپ ماریا بارتومئو، رئیس باشگاه بارسلونا ،احتمال 
جدایی مسی از این باشــگاه را رد کرد و این شایعات 
را شــرم آوردانست. فوق ستاره آرژانتینی که در حال 
حاضردوران مصدومیتش را ســپری می کند، فصل 
گذشــته به جدایی از جمع آبی اناری ها نزدیک بود. 
در روزهای اخیر نیز شایعاتی مبنی بر احتمال جدایی 
او مطرح شــده بود. حال بارتومئــو این موضوع را رد 
کرده و می گوید: افرادی که می گویند مســی باید از 
بارسا جدا شود باید شرمگین باشند. او برای 3 فصل 

دیگربا بارسا قرار داد دارد. 

دوپینگ بهداد سلیمی کذب 
محض است

علی مرادی، رییس فدراســیون وزنه برداری برخی 
شــایعات مربوط به دوپینگ بهداد ســلیمی را کذب 
محض دانست و گفت: بهداد سلیمی بعد از ظهر روز 
گذشته در تمرینات آماده سازی برای بلند کردن وزنه 
262 کیلوگرمی که نزدیک به رکورد دنیا است اقدام 
کــرد و به دلیل آنکه در موقع جمع کردن پاها، پایش 
به تخته هالتر گیر کرد، زانویش دچار آســیب دیدگی 
شــدیدی شد. او از ورزشــکارانی است که در حضور 
افسران وادا و نادو تست دوپینگ داده و اعتقاد دارد 

در این زمینه باید جدی بود.

زیکو از انتخابات فیفا کناره 
گیری کرد

زیکــو، اســطوره فوتبال برزیــل عنوان کــرد که از 
نامزدی ریاســت فیفا کناره گیری کرده اســت. وی 
ماه گذشــته کمپینی ایجاد کرد و طی آن اعام کرد 
که قصد دارد در انتخابات فیفا شرکت کرده و اضافه 
کــردن تکنولوژی به فوتبال و کمک آن به داورها در 
لیست برنامه های او بود. با این حال، پس از حمایت 
یوفــا از جانــی اینفانیتو، زیکو تصمیــم گرفت که از 

کاندیداتوری کنار بکشد. 

رئال یک رکورد بارسا را زد
بارســلونا از ســال 2006 تا بــه امروز، بــه صورت 
انحصاری رکورد دقت در ارســال پــاس را بالاتر از 
رئال مادرید در اختیار خود داشت. آخرین بار، رئال 
در فصــل 2004-2005 بود که با 83 درصد پاس 
درست، بالاتر از بارســلونا قرار گرفته بود اما آمارها 
نشــان میدهد کــه رئال نه تنها از لحــاظ تعداد گل 
های خورده )سه در مقابل 12( برتر از بارسلوناست 
که از لحاظ ارسال های پاس درست نیز برتر از این 
تیم در فصل جاری بوده است. برتری رئال بر بارسا 
از لحــاظ دقت پاس در فصل جــاری، 87.25 به 

85.43 است.

برای ستاره دعا کنید
بهداد ســلیمی، قهرمان ســنگین وزن وزنه برداری جهان و رکورددار حکرت تک 
ضرب، امروز در آخرین تمرین سنگینی که پیش از مسابقات جهانی در پیش داشت 

ید به شدت مصدوم شد تا این مسابقات را از دست بدهد و حتی این نگرانی به وجود  آ
که از کاروان کشــورمان در المپیک برزیل نیز جا بماند. او در این 

بــاره می گوید: اتفاق بــدی برایــم رخ داد و واقعاً خودم را 
هم شــوکه کرد اما این قسمتم بوده و توکل می کنم به 

خــدا. با معاینــه ای که دکتر 
انجام داد متوجه شدم که 

رباطم پاره شد اما دکتر 
به مــن گفت که پس از 

4 مــاه می توانم تمرینات 
جــدی ام را آغــاز کنــم که از 

تمام مــردم می خواهم مــن را دعا 
کنند هر چند که خدا را شــکر روحیه ام 

خوب است.

دعوت به مناظره!
پای دبیرکل فدراسیون به مناقشه کی روش و آبانگاه باز شد

رئیس فدراســیون فوتبال با اشــاره به اختاف نظری که 
بین اعضای پیشــین کمیتــه اخاق این فدراســیون و 
ســرمربی تیم ملی وجود دارد گفت: کی روش براساس 
اطاعات اشــتباهی که به او می دهنــد اظهار نظر می 
کند. علی کفاشــیان با اشــاره به صحبت های کی روش 
در مورد دبیرکل فدراســیون فوتبال و موضوعات مرتبط 
بــا کمیته اخاق اظهار داشــت: به نظــر من اطاعاتی 
که بــه ســرمربی تیم ملــی می دهند، اشــتباه اســت و 
متاســفانه وی هم بر اســاس همین اطاعات اشــتباه 
اظهارنظــر می کنــد. من می گویم کســانی هســتند که 
می خواهنــد میــان کی روش و اســدی اختــاف ایجاد 
 کنند وگرنه شــخص دبیرکل فدراســیون نقشــی در این 

مشکات ندارد.
وی افــزود: اصاً در حال حاضــر کمیته اخاقی نداریم 
که بخواهد تصمیم بگیرد یا صحبتی داشته باشد. فردی 
اظهارنظری داشته که از نظر ما هم رسمی نبوده است. من 
به کی روش گفتم که با او صحبت کرده ام و وی )کارلوس 
کی  روش( نباید شخصاً وارد این مسائل شود. این موضوع 

را به سرمربی تیم ملی تذکر داده ام.
رئیس فدراســیون فوتبــال در مورد مناظــره ای که امروز 
علیرضا اسدی سرمربی تیم ملی را به شرکت در آن دعوت 

کرد و همچنین نشست خبری که قرار بود کی روش داشته 
باشــد اما به یکباره لغو شد، گفت: از مناظره خبری ندارم 
اصاً نمی دانم چه کســی آن یکی را به شرکت در مناظره 
دعوت کرده اســت، اما در مورد نشست خبری باید بگویم 
توصیه هایی به کی روش داشتم و به او گفتم که بهتر است 
ایــن کار را انجام ندهد. کی روش هم حرف شــنوی کرد و 

نشست را لغو کرد.
وی در ادامه در مورد دیدارهای تدارکاتی در آلمان و هلند 
کــه چندی پیش صحبت از نامه نگاری های انجام شــده 
برای آن شده بود، اما تا به امروز هیچ زمان مشخصی برای 
این اردوها و بازی ها اعام نشــده، توضیح داد و گفت: با 
کشورهایی مثل هلند، آلمان و ایتالیا مذاکره  داشته ایم. آنها 
آمادگی خود را اعام کرده اند که در میان رده های مختلف 
تیم های ملی مان برگزارکننده دیدارهای دوســتانه باشند 
اما همچنان منتظر برنامــه کادر فنی تیم ملی و کارلوس 

کی روش هستیم.
وی در این رابطه ادامه داد: آنچه مســلم است تیم ملی تا 
فروردین ماه هیچ برنامه ای به لحاظ حضور در مســابقات 
رســمی مختلف ندارد. بنابراین کی روش باید برنامه های 
خــود را در مورد دیدار با این کشــورها بــرای فروردین ماه 
به بعد تنظیم کند. البته قرار اســت ژانویه اردویی داشــته 

باشــیم امــا در ایــن اردو همــه بازیکنان حضــور ندارند. 
برخــی از بازیکنــان در ترکیــب تیــم امید خواهنــد بود و 
 برخــی دیگر هم لژیونر هســتند و اصــاً آن زمان ایران 

حضور ندارند.
کفاشــیان در مورد اعام آمادگی شــیخ ســلمان رئیس 
کنفدراســیون فوتبال آســیا بــرای حضــور در انتخابات 
فیفا و اینکه موضــع فوتبال ایران در رابطه با وی با توجه 
بــه صحبت هــای که مبنی بر آلوده بودن دســت شــیخ 
ســلمان به خون شــیعیان وجود دارد، چیست؟ توضیح 
داد و یــادآور شــد: به هر حال شــیخ ســلمان کاندیدای 
فیفا شــده اســت و قطعاً یکی از گزینه های مورد حمایت 
ما خواهد بود. گفته می شــود شــیخ ســلمان نقشــی در 
کشــتار شــیعیان دارد هــم نظری نــدارم؛ وارد مســائل 
سیاســی نمی شوم. آنچه مســلم اســت از نظر ما وقتی 
رئیــس  AFCکاندیدا شــده اســت، به عنــوان یکی از 
 کشــورهای عضو کنفدراسیون فوتبال آســیا باید از وی 

حمایت کنیم.
وی در پاسخ به این ســوال که »آیا به خاطر صحبت های 
اخیر فدراســیون فوتبال و شخص شــما به عنوان رئیس 
تذکری به کی روش نمی دهید؟« گفت: اگر نیاز باشــد به 

او تذکر می دهیم.

کفاشیان: عمدا به کارلوس اطلاعات اشتباه می دهند

ورزش


